

Title (en)  
Swimming pool covering device

Title (de)  
Abdeckvorrichtung für Schwimmbecken

Title (fr)  
Installation de couverture de piscine

Publication  
**EP 1849932 A1 20071031 (FR)**

Application  
**EP 06447058 A 20060425**

Priority  
EP 06447058 A 20060425

Abstract (en)

The installation has a winding mechanism with a floating cover winding around a winding roller (13) which is driven by a motor. The mechanism is fixed on a fixation device comprising a fixation base (1) which is fixed on a vertical wall of an edge of a swimming pool, and a bearing support (2) fixed on the base. The base comprises a horizontal positioning cut for the support, permitting to adjust the position of the mechanism to the winding diameter of an immersed cover.

Abstract (fr)

La présente invention se rapporte à une installation de couverture de piscine destinée à être immergée, comportant un mécanisme d'enroulement avec une couverture flottante s'enroulant autour d'un rouleau d'enroulement, ledit rouleau d'enroulement étant entraîné par un moteur placé en son sein dans lequel ledit mécanisme d'enroulement est fixé sur un dispositif de fixation comportant une base de fixation destinée à être fixée sur la paroi verticale du bord de la piscine et un support de palier fixé sur ladite base de fixation, ladite base de fixation comportant une plage de positionnement horizontal pour ledit support de palier permettant d'ajuster la position dudit mécanisme d'enroulement au diamètre d'enroulement de la couverture immergée.

IPC 8 full level  
**E04H 4/08** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04H 4/082** (2013.01)

Citation (search report)  
[DA] FR 2698399 A1 19940527 - FABRICATION DISTRIBUTION EQUIP [FR]

Designated contracting state (EPC)  
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)  
AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1849932 A1 20071031; EP 1849932 B1 20081119**; AT E414831 T1 20081215; DE 602006003731 D1 20090102

DOCDB simple family (application)  
**EP 06447058 A 20060425**; AT 06447058 T 20060425; DE 602006003731 T 20060425